
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 6 maja 2025 r. 

  

I. Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10.00 

Obecni na posiedzeniu: 

Klaudia Spałek – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Adam Pielka  – wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Dawid Dyląg - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Roman Kulawik - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Janusz Lechowicz – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Mariusz Gołębiowski - Wójt Gminy 

Danuta Pries – Sekretarz Gminy 

Roman Budzisz – Przewodniczący Rady Gminy  

Nieobecny - Daniel Imach - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Sebastian Kubik - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

II. Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie skargi z dnia 12 listopada 2024 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn – 

przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi. 

2. Rozpatrzenie skargi z dnia 28 kwietnia 2025 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn. 

3. Sprawy bieżące. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Klaudia Spałek przywitała wszystkich 

obecnych na posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 1.  

Rozpatrzenie skargi z dnia 12 listopada 2024 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn.  

Przewodnicząca Komisji przypomniała zgromadzonym treść skargi oraz wyjaśniła kiedy wpłynęła 

skarga czego dotyczyła oraz jakie działania zostały podjęte w związku z jej przedmiotem.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po przeprowadzaniu dyskusji przeprowadziła głosowanie nad 

uznaniem skargi za bezzasadną. Komisja jednogłośnie – 5 głosami – za, uznała, że skarga jest 

bezzasadna. Następnie przeprowadzono głosowanie nad przedłużeniem terminu rozpatrzenia skargi do 

końca maja 2025 roku. Wniosek o przedłużenie terminu załatwienia sprawy został przegłosowany 

jednogłośnie - 5 głosami – za.  

Komisja jednogłośnie przedłużyła termin załatwienia sprawy do końca maja 2025 roku.  

Komisja postanowiła niezwłocznie poinformować o swoich ustaleniach skarżącego. 

 

Ad. 2. 

Rozpatrzenie skargi z dnia 28 kwietnia 2025 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn 

Przewodnicząca Komisji zapoznała obecnych z treścią skargi, wyjaśniając, kiedy została złożona i 

czego dotyczyła. 

Wójt Gminy Krupski Młyn przedstawił swoje stanowisko w sprawie, odnosząc się do zarzutów 

zawartych w skardze. 

 

Radny Lechowicz uzupełnił wypowiedź Wójta, wskazując na bezzasadność skargi. Wyjaśnił, że 

uchwały intencyjne nie zostały podjęte z powodu braku kworum – liczba obecnych radnych podczas 

sesji była niewystarczająca, co uniemożliwiło jej przeprowadzenie w zaplanowanym terminie. 

Radny Kulawik poinformował, że radni z okręgu Ziętka planują dodatkowe spotkanie z rodzicami 

dzieci uczęszczających do przedszkola. Na to Radny Budzisz zapytał, dlaczego na planowane 

spotkanie nie są zapraszani również rodzice młodszych dzieci, które jeszcze nie uczęszczają do 

przedszkola, a także młodzi mieszkańcy dopiero planujący założenie rodziny, ponieważ temat reformy 

oświaty dotyczy również ich. 

W odpowiedzi na stwierdzenie, że na wcześniejszym zebraniu sołeckim mieszkańcy opowiedzieli się 

za reformą oświaty, znając stan techniczny pomieszczeń przedszkola w Ziętku oraz plan 

zagospodarowania tych pomieszczeń po jego likwidacji, Radny Kulawik stwierdził: „A co do 

przedszkola mają babcie sześćdziesięcio- i siedemdziesięcioletnie?”. Na to Radny Budzisz 

odpowiedział: „Choćby to, że wychowały już wiele pokoleń i nie wypada w ten sposób o nich 

mówić”. 



Radny Dyląg dodał: „Babcie są ważne – to one często odprowadzają dzieci do przedszkola i również 

popierają reformę”. 

Komisja jednogłośnie – 5. głosami za, uznała, że skarga jest bezzasadna. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po zakończeniu dyskusji, przeprowadziła głosowanie nad 

przedłużeniem terminu rozpatrzenia skargi do dnia 6 czerwca 2025 roku. 

Wniosek został przyjęty: 4 głosy „za”, 1 głos wstrzymujący się (Radny Roman Kulawik). 

Komisja postanowiła niezwłocznie poinformować skarżących o swoich ustaleniach. 

 

Ad. 3. 

Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono. 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godzinie 10:30.  

Protokół zakończono i podpisano: 

 

Klaudia Spałek ……………, Adam Pielka ……………….., Dawid Dyląg …………………….. 

 

Sebastian Kubik……………., Roman Kulawik …………………, Janusz Lechowicz ………………… 
Prot. K. Michałek 


